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Referat af sportsudvalgsmøde d. 13. marts 2013 

Deltagere: Jette Bjerg, Merethe Nordstrøm, Nanna Wittenhoff & Micky Littau 

Overordnet ansvarsfordeling i sportsudvalget 

- Jette Bjerg 

o Fordeling af TD’ere ved C-stævner 

- Merethe Nordstrøm 

o Godkendelse af terminer og propositioner for D-stævner 

o Registrering af resultater fra E- og D-stævner 

- Micky Littau 

o Godkendelse af terminer og propositioner for C-springstævner 

- Nanna Wittenhoff 

o Godkendelse af terminer og propositioner for C-dressurstævner 

 

Distriktsrepræsentant ved cups og distriktsmesterskaber i 2013 

- Micky Littau sørger for til næste sportsudvalgsmøde at lave beregninger på hvem fra 

sportsudvalget og bestyrelsen, der er billigst i kørselsgodtgørelse at sende ud til de enkelte cups og 

distriktsmesterskaber. For at spare distriktet så mange penge som muligt vil vi derfor sende 

”billigste mand” ud, men er denne forhindret ved dette stævne, vil vi derefter gå efter at 

”næstbilligste mand” sendes ud. 

 

D-stævnekoordinering 2013/2014 

- April er helt på plads, og maj er næsten på plads. Resten af året er der godkendt nogle terminer, 

men der mangler stadig 12 terminer at få på plads. Disse forventes færdigkoordineret inden for en 

uge fra dags dato. 

- Til næste år afholdes der et stævnekoordinerende møde for D-stævner, så alle D-stævnerne 

koordineres på en gang. Dette tiltag for at forkorte koordineringsprocessen. 

 

Forbrug af præmier ved distriktsmesterskaber i 2013 

- Som det fremgår af tabellen nedenfor, forventer vi, at vi i 2013 skal bruge: 

o 84 rosetter, heraf 

 28 røde rosetter 

 28 blå rosetter 

 28 grønne rosetter 

o 84 plaketter, heraf 

 28 røde plaketter 

 28 blå plaketter 

 28 grønne plaketter 

o 28 dækkener, heraf 

 4 røde dækkener i størrelse 125 

 5 røde dækkener i størrelse 135 

 5 røde dækkener i størrelse 145 

 14 røde dækkener i størrelse 155 
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Rosetter Plaketter Dækkener 

 
Rød Blå Grøn Rød Blå Grøn 125 135 145 155 

Individuel ponydressur (3'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1 1       

Individuel ponydressur (2'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1   1 
  Individuel ponydressur (1'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1   

 
1 

 Individuel hestedressur (juniorer) 1 1 1 1 1 1   
  

1 

Individuel hestedressur (ungryttere) 1 1 1 1 1 1   
  

1 

Individuel hestedressur (seniorer) 1 1 1 1 1 1   
  

1 

Holddressur for ponyer 4 4 4 4 4 4 1 1 2 
 Holddressur for heste 4 4 4 4 4 4   

  
4 

Individuel ponyspringning (3'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1 1 
   Individuel ponyspringning (2'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1   1 

  Individuel ponyspringning (1'er-ponyer) 1 1 1 1 1 1   
 

1 
 Individuel hestespringning (juniorer) 1 1 1 1 1 1   

  
1 

Individuel hestespringning (ungryttere) 1 1 1 1 1 1   
  

1 

Individuel hestespringning (seniorer) 1 1 1 1 1 1   
  

1 

Holdspringning for ponyer 4 4 4 4 4 4 1 2 1 
 Holdspringning for heste 4 4 4 4 4 4       4 

I alt 28 28 28 28 28 28 4 5 5 14 
 

Mødeintervaller for fremtidige sportsudvalgsmøder 

- Det besluttes at holde møde gennemsnitligt med to måneders mellemrum.  

- Næste sportsudvalgsmøde er d. 15. maj 2013 kl. 18:00 hos Micky Littau. Det afholdes hos Micky 

Littau for at minimere distriktets udgifter til kørsel, da denne lokalitet er den billigste i 

kørselsgodtgørelse. For hvert sportsudvalgsmøde vil følgende beløb blive brugt til at dække 

sportsudvalgets kørselsgodtgørelse med 2013-satser (3,82 kr. pr. km.): 

o 873,25 kr. i kørselsgodtgørelse hvis det afholdes hos Micky Littau 

o 907,25 kr. i kørselsgodtgørelse hvis det afholdes hos Merethe Nordstrøm 

o 970,66 kr. i kørselsgodtgørelse hvis det afholdes hos Idrættens Hus 

o 985,56 kr. i kørselsgodtgørelse hvis det afholdes hos Nanna Wittenhoff 

o 1203,68 kr. i kørselsgodtgørelse hvis det afholdes hos Jette Bjerg 

 

Projekter for at fremme sporten 

- Vi kunne godt tænke os at lave en cup til næste år hvor hovedpræmien er eksempelvis en 

forlænget weekend i et feriecenter. Cuppen forventes at køre på nogenlunde samme måde som 

Alm. Brand-cuppen kører på. Vi forsøger at finde sponsorer til cuppen i sensommeren. 

- Vi vil øge dialogen mellem ryttere og distrikt (sportsudvalg), så vi i sportsudvalget ved hvad rytterne 

tænker om sporten i distriktet. Et eksempel herpå kan være hvorfor man ikke har deltaget i et 

bestemt stævne, om det eksempelvis er fordi propositionerne var udformet dårligt eller om det er 

bundforholdene der er for dårlige. Dog kan det også bruges til positive kommentarer, eksempelvis 

hvad der netop gjorde at man startede det ved stævne, og hvordan man oplevede forskellige ting 

på stævnepladsen. Sådan viden vil øge vores indblik i hvilke positive og negative ting der er ude ved 
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stævnerne, og denne viden kan vi bruge til at hjælpe stævnearrangørerne med at forbedre deres 

stævner til gavn for dem selv. 

 

Eventuelt 

- Det overvejes om der skal laves en ryste sammen-dag for distriktets officials. Dette tiltag for at 

vores officials lærer hinanden at kende, og lige får ”sat ansigt på” hinanden. Et sådant 

arrangement håbes på at kunne forbedre officials samarbejde ude på stævnepladserne. Dog er 

det ikke et tiltag som budgettet åbner mulighed for, så tiltaget gemmes til bedre tider. 


